
   
 

Förbättringsarbeten i Gävle 2015 
 

1. På vilket sätt har registerdata använts för verksamhetsutveckling och lokalt 
förbättringsarbete?  
 
Ge en beskrivning, med konkreta exempel, över hur registerdata har använts 
för kliniskt förbättringsarbete, lärande och verksamhetsutveckling. 

 
- Här i våran region är det flera avdelningar som håller på med förbättringsarbete. Vi försöker 

se över ledtider till trombolys, om pat har fått information om sin sjukdom m.m. Detta 
arbete kommer att pågå under något år. Jag tar ut uppgifter från Riksstroke så vi ser och kan 
jämföra om vi blir något bättre.  

- Sedan har jag även tagit ut info om trombolys till en underläkare som informerar AT läkare 
om trombolysen här på sjukhuset.  

 
2. Vilka resultat av registerbaserat förbättringsarbete har uppnåtts på lokal, 

regional och nationell nivå? 
 
Vad i vården har blivit bättre? 
 

- Snabbare omhändertagande. Vi tänker mer på bemötande och information som vi tidigare 
fått en del klagomål på. Säkert mer men som jag inte kommer på nu.  

 
 

3. Hur har de patientrapporterade måtten använts för att förbättra vården 
(uppgifter från Riksstrokes 3-månaders och 1-års uppföljning)? 

 
 
- Vi har blivit bättre på att informera pat om var dom kan vända sig efter utskrivning.  Fler har 

fått återbesök till strokemott. Informerar mer om rökningens risker för insjuknande då vi ser 
att många fortsätter att röka efter utskrivning. 
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